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“Η ευτυχία δεν χάνεται, διότι, δεν την 
περιμένουμε από τους ανθρώπους”
/ Ορθόδοξες Προβολές

“Να μη βάζουμε ποτέ κακό στον νου μας.

Να μη φοβούμαστε.

Να μη νοιαζόμαστε.

Να μην αγωνιούμε.

Μα, και όταν δέχεσθε συκοφαντίες

εκ μέρους άλλων,

μην ταράσσεστε, μην ασχολείσθε.

Ας πουν ό,τι θέλουν για εσάς.

Και, αν σας καταριούνται,

μην ανησυχείτε.
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Η ευτυχία δεν χάνεται, διότι

δεν την περιμένουμε από τους ανθρώπους,

αλλά από τον Θεόν”.
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